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Zápis z jednání VV ČF dne 24. 01. 2023 – 01/2023 

Lomnického 1705/5, Praha 4 

 
Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Jan Kovář, Petr 

Galasovský, Jiří Dufek, Petr Musil, Tomáš Pacák 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek, Zuzana Svobodová, Roman 

Urbář, Lukáš Laštovička, Jan Koten (13:55 – 14:50) 
 
ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním 
 
Ověřovatelé: Tomáš Pacák, Jan Kovář 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 09:40 
Ukončení: 16:10 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 12/2022 a programu jednání 01/2023 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Informace ze sekretariátu 

6) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

7) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

8) Akční list Extraligy žen 

9) Akční listy – Nábory a Rovné příležitosti 

10) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

11) Mezinárodní záležitosti 

12) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

13) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

14) Analýza změny struktury reprezentačních celků 

15) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

16) Hodnocení a návrhy na úpravu Komplexního programu podpory oddílů 

17) Střet zájmů pracovníků ČF 

18) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

19) Koncepce KEFAM 

20) Volba členů Arbitrážní komise 

21) Personální změny oddílů v PP3 

22) Výstup z pracovní komise k Přestupnímu řádu 
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Materiály brané na vědomí: 

40) Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích a delegátů 

41) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

42) Zpráva o činnosti Komise rovných příležitostí 

43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

44) Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení soutěží 

mládeže) 

45) Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení 

46) Reprezentace – změna v realizačním týmu žen 

47) Návrh pozitivní motivace oddílů pro odběr vstupenek SFF 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 12/2022 a programu jednání 01/2023 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/01/23: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 12/22 

- schvaluje program jednání VV 01/23 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 01/23 T. Pacáka a J. Kováře 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Kromě usnesení 09/10/22 byla všechna usnesení splněna. 

Usnesení č. 02/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

KEFAM – komise po domluvě mezi předsedou a vedoucím oblasti v původním termínu nejednala; 

sejde se mimořádně online 25. 1. k projednání bodu Setkání prezidentů superligových oddílů. 

Plánované jednání bude 7.2. R. Urbář krátce okomentoval situaci s rozporováním snížené částky 

pro superligový oddíl Vítkovice, kdy došlo k vyjasnění na obou stranách. 

 

EKO – komise nejednala; plánované výjezdní jednání bude 1. 2. 2023 v Pardubicích. 
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KIN – komise jednala 5. 1. online; proběhlo vyhodnocení setkání se zástupkyní města Turnova; 

dalším hostem bude v únoru starosta města Štětí (ve městě plánují realizovat stavbu městské 

sportovní haly); příprava předkládaného materiálu pro lednové jednání VV; připomínkovací řízení. 

Další jednání je plánováno na 16. 2. 

 

KVM – komise jednala 10. 1. v rozšířeném složení – novým garantem oblasti je Z. Svobodová a dále 

se zúčastnil J. Jakoubek; hlavními body bylo roční vyhodnocení KTM 2022 včetně dopadu do 

regionů; ODM 2024 ročníky chlapců  a Mistrovství regionálních reprezentací starších žákyň – návrh 

podoby akce bude ještě dořešen; školské projekty Čeps – termíny okresních kol v podzimní části 

sezóny a potřeba využití celého projektu k propagaci florbalu; informace z oblasti trenérského 

vzdělávání; body z jednání VV a připomínkovací řízení. Příští jednání komise bude obsáhle 

diskutovat koncepci komise, zda je plněno vše. 

V rámci bodu byly řešeny ročníky účastníků na ODM – 2009, 2010. D. Novák upozornil, že Jihočeský 

kraj stále může jako pořadatel určit, že chtějí účast dívčí kategorie. Model dívčí kategorie bude 

předložen na pozdějším jednání VV na základě finálního rozhodnutí Jihočeského kraje o zařazené 

kategorii. 

 

KR – komise jednala 12. 1.; hlavními body byly nadcházející akce – přátelská utkání mužů a juniorek 

v Hradci Králové; kvalifikace na MS žen v Itálii; účast juniorů na Polish Cupu (turnaje se budou 

účastnit i juniorské reprezentace FIN a SWE); dále řešili změnu v realizačním týmu reprezentace 

žen; připomínkovací řízení. 

 

KS – komise jednala 9. 1. v Brně; hlavními body byla příprava materiálů pro další jednání VV; 

připomínkovací řízení; diskuse nad materiály pro další jednání KS i únorové jednání VV – bude 

pokračovat při dalším jednání komise; diskutovány kroky k řešení možné termínové kolize u oddílu, 

který pořádá utkání posledního kola Livesport Superligy i Extraligy žen v neděli 26. 2., kdy předpis 

soutěže stanovuje přesný začátek utkání – při žádosti o změnu času Extraligy žen na dřívější bude 

vyhověno a pro příští sezónu dojde k úpravě v termínu posledních kol tak, aby k případné kolizi 

nedocházelo. 

 

KRD – komise jednala online 11. 1.; hlavními body byla finalizace materiálů pro VV - Podmínky 

činnosti rozhodčích a delegátů 2023/2024; Systém vzdělávání a naplnění školení rozhodčích 

2023/2024; příprava obsahu celodenního prezenčního semináře rozhodčích a delegátů, který 

proběhne v únoru; úpravy listin vzhledem k dlouhodobým zraněním 2 rozhodčích z listiny Superligy 

(Žofka, Šedivý) a s tím související příprava na rozdělení rozhodčích pro play off /play down, které 

provede KRD v únoru; nově finalizace newsletteru pro rozhodčí a delegáty. Dále informoval o 

plánovaném setkání zástupců pracovní komise IFF k fyzické hře v průběhu SFF. 
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KRP – komise jednala 5. 1.; hlavními body byla finalizace materiálu Akční list extraligy žen; Kodex 

RP, možný vznik materiálu genderové rovnosti; diskutovali možnost vzdělávacího semináře v rámci 

tvorby analýzy oddílů; diskuse nad PP1 – kritéria, garanti, možný obsah a cíl; připomínkovací řízení. 

 

KRO – komise jednala 10. 1. z důvodu nemoci online formou; hlavními body byla příprava Setkání 

hejtmanů jednotlivých krajů se členy VV a prezidentem ČF v Pardubicích 27. 1.; Návrh účasti členů 

VV a termíny jednání regionálních VV pro 2. polovina sezóny; připomínkovací řízení a termín jednání 

s předsedou KRP M. Musilem; dalším bodem byl PP3 – Komplexní rozvoj oddílů – představení a 

diskuse nad  konceptem nového projektu Komplexního rozvoje oddílů; aktuální personální změny 

v oddílech PP3 ( FA Č. Budějovice a 1. SC Vítkovice); další termín jednání je plánováno na 7. 2. 

2023. 

 

Usnesení č. 03/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- schvaluje ročníky chlapců pro ODM 2024 (2009–2010 a 2011-

2012) 

 

 

AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech zejména z NSA. Aktuálně probíhají změny 

související s přípravou na nový zákon o sportu a související se změnou předsedy NSA. Florbal má 

zájem aktivně pomáhat českému sportu a bude aktivně tuto pomoc předsedovi NSA nabízet. Dále 

informoval o aktuálně vypsaných programech podpory NSA a upozornil na přetrvávající myšlenky 

od minulého vedení NSA kolem kategorizace sportů a možné změně podpory, o které se v 

souvislosti s kategoriemi mluví. Jeden z možných parametrů, který se v minulosti již částečně uplatnil 

(podpora ženských olympijských kolektivních sportů) je mít statut olympijského sportu, což je 

vlastnost, ale nikoliv potvrzení, že ten dotyčný sport aktivně pracuje a podílí se na rozvoji sportu v 

různých podobách v ČR. 

V Hradci Králové proběhlo 22. 1. zahájení zimní ODM 2023, kterého se zúčastnili zástupci senátu, 

NSA i dalších politických subjektů. Dále prezident připomněl získané ocenění (3. místo) mužské 

reprezentace v rámci akce Sportovec roku 2022 a jeho význam v blízké budoucnosti. Krátce 

informoval členy VV o krocích k řešení kandidatury k MS 2025 žen – proběhlo setkání v průběhu 

Finále poháru v Brně se zástupci města Brna i Ostravy. 

Na závěr informoval o jednání o nových stanovách ČOV. Objevují se iniciativy, které se snaží oslabit 

pozici neolympijských sportů. Finální znění stanov podléhá schválení MOV a musí být v souladu 

s Olympijskou chartou. 

 

Usnesení č. 04/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí aktuální informace z NSA 

- bere na vědomí informace ze zahájení zimní ODM 2023 v Hradci 

Králové 
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- bere na vědomí informace o průběhu Sportovce roku 2022 

- bere na vědomí informace ke kandidatuře o MS žen 2025 

- bere na vědomí informace k řešení aktualizace stanov ČOV 

 

 

AD 05) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Informoval členy VV o odevzdání žádosti 

o dotaci na NSA určenou pro svazy na rok 2023. Současně přidal informace o zpracování a přípravě 

k odevzdání vyúčtování dotačních titulů za rok 2022 a na závěr seznámil členy VV s řešením podané 

stížnosti na ČF k ÚOOÚ. 

Dále byly shrnuty personální změny v soutěžním a reprezentačním úseku včetně dopadů do regionů. 

V rámci bodu proběhlo zhodnocení organizace a průběhu finále Poháru ČF v Brně, kterou členové 

VV v krátkosti doplnili o svoje postřehy. 

D. Novák pozval členy VV na připravovanou reprezentační akci (zápasy mužů a juniorek), která 

proběhne v Hradci Králové. 

R. Urbář informoval o chystaném setkání KEFAM s prezidenty Livesport Superligy mužů 

v Pardubicích ve středu 1.2. 

R. Urbář současně podal informace týkající se startu komunikace a průběhu webináře k instalaci 

kamerových systémů v halách včetně integrace s FISem. 

 

Usnesení č. 05/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o podané žádosti o dotaci NSA pro 

svazy na rok 2023 

- bere na vědomí informaci o přípravě vyúčtování dotace NSA 2022 

- bere na vědomí informace o žádosti ÚOOÚ 

- bere na vědomí personální změny (soutěžní a sportovní úsek, 

regiony) 

- bere na vědomí informace o průběhu finále Poháru v Brně 

- bere na vědomí informace o připravované reprezentační akci 

v Hradci Králové 

- bere na vědomí připravované setkání prezidentů Livesport 

Superligy mužů v Pardubicích 

- bere na vědomí informace o průběhu webináře k instalaci 

kamerových systémů v halách včetně integrace s FISem 

 

 

AD 06) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

 

Z. Mlčoušek předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Licenční řízení – Návrh Podmínek 

pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024. 

T. Frank informoval o schůzce se zástupci oddílu Florbal Chodov ohledně stavu nenaplnění akčních 

plánů v původně stanovené lhůtě a z toho plynoucí případný postih. Oddíl danou situaci vnímá a má 
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připravené řešení, které se projeví v rámci nadcházejícího licenčního řízení. VV v diskusi poděkoval 

za informaci a dal najevo, že je potřeba se držet nastaveného akčního plánu, ke kterému se dotyčný 

oddíl zavázal a v případě jeho neplnění očekává informaci od licenčního manažera a návrh od 

licenční komise. 

 

Usnesení č. 06/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o schůzce se zástupci oddílu Florbal 

Chodov 

- ukládá licenčnímu manažerovi informovat VV o průběžném  plnění 

akčního plánu oddílu Florbal Chodov 

Zodpovídá: Z. Mlčoušek Termín: 10. 09. 2023 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Licenční 

řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 

2023/2024 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: Z. Mlčoušek  Termín: 13. 02. 2023  

 

 

AD 07) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD nepředložil materiál Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení 

rozhodčích a delegátů a požádal o odklad na další jednání VV. 

 

Usnesení č. 07/01/23: VV ČF 

- schvaluje přesun materiálu Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje 

a řízení rozhodčích a delegátů na další jednání 

 

 

AD 08) Akční list Extraligy žen 

 

M. Musil za KRP předložil finalizovaný materiál Akční list Extraligy žen. K materiálu již nebyly 

připomínky ani další diskuse. 

 

Usnesení č. 08/01/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Akční list Extraligy žen 
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AD 09) Akční listy – Nábory a Rovné příležitosti 

 

M. Musil za KRP předložil po připomínkování aktualizované materiály Akční list Nábory a Akční list 

Rovné příležitosti. Krátce okomentoval zaslané připomínky a jejich vypořádání. Kroky a úkoly 

plynoucí z těchto materiálů budou zaneseny do plánu práce. Na závěr kladně zhodnotil posun 

diskutovaných témat rovných příležitostí v mnoha oblastech působení florbalu včetně komunikace. 

 

Usnesení č. 09/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Akční 

list Nábory 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: M. Musil Termín: 13. 02. 2023 

 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Akční 

list Rovné příležitosti 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: M. Musil Termín: 13. 02. 2023 

 

 

AD 10) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

 

J. Dufek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh systémů celostátních 

ligových a pohárových soutěží 2023/2024. Do materiálu budou ještě zapracovány připomínky 

KEFAM, který se materiálem nemohl zabývat, a dojde k tomu do dalšího jednání VV.  

Členové VV následně diskutovali zejména oblast navrhovaného Superpoháru. V rámci diskuse byla 

zmíněna potřeba předložit detailnější koncept organizace této akce, nastínění požadovaných zdrojů 

(finančních, personálních) a dořešení místa konání a termínu (aktuálně by se mohlo krýt od roku 

2025 se schváleným ME). Zpracovaný koncept by tak měl být předložen členům VV. 

 

Usnesení č. 10/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

- ukládá rozpracovat detailnější systém organizace Superpoháru 

včetně řešení zdrojů, zajištění pořadatelství ze strany ČF 

i s případným zapojením zúčastněných oddílů, řešením místa 

konání a dořešení termínu konání  

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 10. 04. 2023 

 

- ukládá finalizovat, včetně zapracování připomínek KEFAM 

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 13. 03. 2023 
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AD 11) Mezinárodní záležitosti 

 

D. Novák informoval o mezinárodních záležitostech. Informoval o chystaném setkání TOP4 zemí a 

IFF k tématům Future Floorball a vzdělávání a rozvoje federací, které proběhne v polovině února 

v Malmö a ČF budou zastupovat T. Frank a F. Šuman. 

Z. Svobodová informovala o průběhu víkendového setkání v rámci projektu Fit for Future, které 

proběhlo v Curychu.                        

T. Pacák zhodnotil průběh Champions Cupu 2023 z pohledu účastníka. K Champions Cupu ve 

Finsku následně proběhla krátká diskuse ohledně místa konání („black box“) a celkového 

organizačního zajištění. 

T. Frank krátce shrnul, že se již od prosince snaží dořešit termíny pro pořádání jednotlivých fází 

nového konceptu H/A Champions Cup tak, abychom disponovali danými informacemi pro setkání 

prezidentů Superligy. 

 

Usnesení č. 11/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o chystaném setkání TOP4 zemí a IFF 

- bere na vědomí informace o průběhu setkání Fit for Future  

- bere na vědomí informace o průběhu Champions Cupu 2023 

- bere na vědomí informace k řešení nastavení H/A konceptu 

Champions Cupu 

 

 

AD 12) Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 2023/2024 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh podmínek činnosti rozhodčích a delegátů v sezóně 

2023/2024. Podrobně prošel a představil navrhované změny. 

 

Usnesení č. 12/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh podmínek činnosti rozhodčích a 

delegátů v sezóně 2023/2024 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 13. 02.2023 

 

 

AD 13) Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se infrastruktury 

 

J. Kovář za KIN předložil materiál Akční kroky plnění cílů z rozvojového plánu týkající se 

infrastruktury, jedná se o 3 krátkodobé a 1 střednědobý cíl. Krátce okomentoval, jak KIN bude 

pracovat, aby se jednotlivé cíle dařilo posouvat. Proběhla diskuse zejména ke krokům získání 
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informací/inspirace ze zahraničí. Zde se bude KIN snažit získávat informace především z oblasti 

infrastruktury. 

 

Usnesení č. 13/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Akční kroky plnění cílů z rozvojového 

plánu týkající se infrastruktury 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 13. 02.2023 

 

 

AD 14) Analýza změny struktury reprezentačních celků 

 

V. Culka za KR nepředložil materiál Analýza změny struktury reprezentačních celků a požádal o 

přesun na březnové jednání VV. 

 

Usnesení č. 14/01/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu březnové jednání VV   

 

 

AD 15) Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů ČF 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího zásady spolupráce orgánů 

ČF. L. Laštovička představil cíle upraveného materiálu a také okomentoval jednotlivé části materiálu 

a jejich obsahové změny. Současně bylo připomenuto, že materiál bude diskutován na společném 

jednání s hejtmany a manažery regionů v Pardubicích. 

 

Usnesení č. 15/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav předpisu stanovujícího 

zásady spolupráce orgánů ČF  

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové  Termín: 13. 02.2023 

 

 

AD 16) Hodnocení a návrhy na úpravu Komplexního programu podpory oddílů 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Hodnocení a návrhy na úpravu Komplexního programu podpory 

oddílů. Vzhledem ke komplexnosti změn byla připravena podrobná prezentace, která obsahovala 

nové nastavení celého programu a členové VV s tímto obsahem byli seznámeni. 

D. Novák upozornil, že prezentované finanční propočty ukazují pouze principy podpory a nikoliv 

přesné nastavení. Přesná finanční alokace programu bude schválena s paragrafovaným zněním a 

v souvislosti se znalostí výše státní dotace od NSA, která může ovlivnit celé financování ČF a jejíž 

výši bychom měli znát v průběhu března. Vše tak bude zaktualizováno na dubnovém jednání VV, 

kdy dojde k revizi rozpočtů s ohledem na získané dotace. Z diskuse vyplynulo, že pokud získaná 
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výše státní dotace bude vyšší než plánovaná, je VV připraven navýšit celkovou alokaci programu 

oproti schválené finanční strategii. 

P. Musil rozsáhle okomentoval obsah materiálu a členové VV následně diskutovali základní 

nastavení a celkovou filozofii. J. Koten odpovídal na dotazy členů VV z praxe na fungování projektu. 

Po proběhlé diskusi byl představený směr potvrzen a bude připravováno paragrafované znění 

programu včetně potřebných detailů. 

 

Usnesení č. 16/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Hodnocení a návrhy na úpravu 

Komplexního programu podpory oddílů  

- ukládá připravit paragrafované znění 

Zodpovídá: P. Musil  Termín: 06. 03. 2023 

 

 

AD 17) Střet zájmů pracovníků ČF 

 

T. Frank předložil dle usnesení VV materiál řešící Střet zájmů pracovníků ČF. Proběhla krátká 

diskuse, v rámci které si se členy VV upřesňoval celkové nastavení. Po proběhlé diskusi bude 

potřeba do materiálu ještě zapracovat některé podněty týkající se některých procesů (nahlašování 

nadřízenému, pracovní střety). Materiál bude aktualizován a předložen na dalším jednání VV. 

 

Usnesení č. 17/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Střet zájmů pracovníků ČF 

- ukládá aktualizovat materiál dle závěrů z diskuse 

Zodpovídá: T. Frank  Termín: 13. 02. 2023 

 

 

AD 18) Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF. 

Členové VV byli seznámeni s připraveným obsahem včetně upřesnění si omluv z účasti na tomto 

jednání. 

 

Usnesení č. 18/01/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

s prezidentem a VV ČF 

 

 

AD 19) Koncepce KEFAM 

 

T. Pacák za KEFAM nepředložil materiál Koncepce KEFAM a požádal o odložení materiálu. 
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Usnesení č. 19/01/23: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání VV   

 

 

AD 20) Volba členů Arbitrážní komise  
  
T. Frank v zastoupení M. Řezníka (předseda AK) předložil Návrh členů AK na dobu do konce 

volebního období předsedy AK, tedy do VH 2024. Seznámil členy s návrhem a následně proběhla 

volba každého člena jednotlivě s tím, že dle předpisů musí člen AK ve volbě obdržet minimálně 2/3 

hlasů členů VV. Všichni navržení členové byli následně schváleni.    

T. Frank následně navrhl, aby při další volbě členů AK byl pozván předseda AK, který by navrhované 

členy představil a mohla proběhnout případná vzájemná diskuse. Tato myšlenka byla členy VV 

podpořena. 

 
Usnesení č. 20/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh členů AK na dobu do konce 

volebního období předsedy AK 

- schvaluje za člena AK J. Krkošku, D. Kytlera a R. Ochodka 

 
 
AD 21) Personální změny oddílů v PP3  
  
P. Musil za KRO předložil materiál Personální změny oddílů v PP3 (FA Č. Budějovice a 1. SC 

Vítkovice). 

 
Usnesení č. 21/01/23: VV ČF 

- schvaluje materiál Personální změny oddílů v PP3 (FA Č. 

Budějovice a 1. SC Vítkovice) 

 
 
AD 22) Výstup z pracovní komise k Přestupnímu řádu  
  
T. Frank předložil materiál Výstup z pracovní komise k Přestupnímu řádu. V rámci připravené 

prezentace v krátkosti seznámil členy VV, která témata byla na proběhlých setkáních pracovní 

komise řešena a formuloval pro členy VV návrhy závěrů k jednotlivým tématům. Členové VV vše 

následně diskutovali s tím, že závěry k jednotlivým tématům byly schváleny dle předloženého 

návrhu. Se schválenými závěry budou seznámeni účastníci plánovaného setkání hejtmanů 

v Pardubicích. 

 
Usnesení č. 22/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí výstup a informace z průběhu pracovní komise 

k Přestupnímu řádu 

- schvaluje materiál Výstup z pracovní komise k Přestupnímu řádu 

včetně navržených závěrů k jednotlivým tématům 
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Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh úprav systému vzdělávání a náplň školení 

rozhodčích a delegátů. 

 

Usnesení č. 40/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav systému vzdělávání a náplň 

školení rozhodčích a delegátů 

 

 

AD 41) Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

 

P. Musil za KRO předložil materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních regionálních VV v 2. 

polovině aktuální sezóny. 

 

Usnesení č. 41/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh účasti členů VV ČF na jednáních 

regionálních VV v 2. polovině aktuální sezóny 

 

 

AD 42) Zpráva o činnosti Komise rovných příležitostí 

 

M. Musil za KRP nepředložil materiál Zpráva o činnosti Komise rovných příležitostí a požádal o 

přesun na další jednání VV. 

 

Usnesení č. 42/01/23: VV ČF 

- schvaluje přesun materiálu na další jednání VV 

 

 

AD 43) Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží. 

 

Usnesení č. 43/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Zpráva o průběhu ligových soutěží 

 

 

AD 44) Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží (včetně nastavení 

soutěží mládeže) 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh úprav pokynu k řízení regionálních a rozvojových soutěží 

(včetně nastavení soutěží mládeže). 
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Usnesení č. 44/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav pokynu k řízení regionálních 

a rozvojových soutěží (včetně nastavení soutěží mládeže) 

 

 

AD 45) Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení 

 

J. Dufek za KS předložil materiál Návrh postupu v oblasti sportovně technického vybavení. 

 

Usnesení č. 45/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh postupu v oblasti sportovně 

technického vybavení 

 

 

AD 46) Reprezentace – změna v realizačním týmu žen 

 

V. Culka za KR předložil materiál s návrhem změny v realizačním týmu žen. 

 

Usnesení č. 46/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Reprezentace – změna v realizačním 

týmu žen 

 

 

AD 47) Návrh pozitivní motivace oddílů pro odběr vstupenek SFF 

 

T. Pacák a R. Urbář předložili materiál Návrhu pozitivní motivace oddílů pro odběr vstupenek SFF 

 

Usnesení č. 47/01/23: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrhu pozitivní motivace oddílů pro 

odběr vstupenek SFF 


